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Referatsak 

Tilknytte dokument:
1.   110 Vest - Orientering om kostnader knyttet til nytt oppdragshåndteringssystem

2.   Kart med utførte undersøkelser og analyseresultater fra undersøkelsesbrønner

3.   Matre skule - Svar på tilbakemelding på avvik og merknad

4.   Orientering om formannskapsmedlemmers valgbarhet som meddommere

5.   Valgbarhet til meddommerutvalg

6.   Årsmelding 2021

7.   Skule og barnehagerute for 2022/23

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering

Saksopplysningar:

Formannskapet - 015/2022

FS - behandling:
Referatsaker:

Skriv 1: 110 Vest - Orientering om kostnader knyttet til nytt oppdragshåndteringssystem
Skriv 2: Kart med utførte undersøkelser og analyseresultater frå undersøkelsesbrønner
Skriv 3: Matre skule - Svar på tilbakemelding på avvik og merknad



Skriv 4: Orientering om formannskapsmedlemmers valgbarhet som meddommere
Skriv 5: Valgbarhet til meddommerutvalg
Skriv 6: Årsmelding 2021
Skriv 7: Skule og barnehagerute for 2022/23

Orientering frå rådmannen:
· rådmannen orienterte om at kraftmelding og finansrapportering kjem som sak i neste 

formannskap 
· val av medlemmer til eldreråd og råd for menneske med nedsett funksjonsnedevne kjem som 

sak i neste kommunestyre.
· rådmannen orienterte kort om nye reglar frå Husbanken som gjeld omsorgsbustader
· det er unytta løyving som gjeld kompensasjonsordning. Desse kan nyttast etter innkomen 

søknad viss søkar oppfyller kriteria
· etableringstilskot - potten er for liten og mange får tilbakemelding om at tilskotet gjeld for 

etablering etter 01.01.21.  Rådmannen sette fram forslag og at dato for etablering vert endra 
til 01.01.20. Eit samla formannskapet slutta seg til dette.

· rådmannen orienterte kort om status for Gulen og Masfjorden brann- og redning samt 
eventuelt ei evaluering av ordninga. 

· rådmannen orienterte kort om innkjøp av matvarer gjennom Bergensavtalen.
· rådmannen orienterte kort om status for veglys på Kvingo og momskompensasjonsordninga

Orientering frå ordførar:
· ordførar orienterte kort om status for oppgradering av deler av Masfjordvegen
· ordførar orienterte kort om status for utbygging av bustadfelt i Ytre Haugsdal
· ordførar orienterte kort om status for Haugsvær Panorama
· ordførar orienterte kort om planlagt utnytting av Helsehuset i Knarvik
· ordførar sette fram forslag om å utsette kommunestyremøte til 24.02.22 og ha eit 

formannskapsmøte 02.02.22 i staden for. Formannskapet samla seg om denne løysinga.
Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

FS - vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering


